
ROMÂNIA
JUDEȚUL HUNEDOARA

MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 24.06.2022

Conducerea şedinţei este exercitată de către doamna Mihaela Predică care a fost aleasă
preşedinte  de  şedinţă  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  nr.  220/2022,
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.
Ședinţa extraordinară se desfășoară prin mijloace electronice prin aplicația electronică

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință și a  domnului Secretar General, la sediul
Primăriei Municipiului Hunedoara.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

Dna Mihaela Predică:

 „Doamnelor și  domnilor consilieri,  declar  deschisă  şedinţa de astăzi  a Consiliului
Local  al  Municipiului  Hunedoara,  anunţându-vă  că  din  totalul  de  21 consilieri  şi-au  înregistrat
prezenţa până în acest moment un număr de 19 consilieri (lipsesc nemotivat dna. consilier local Costa
Claudia și dnul consilier local Popa Mircea).

Vă  informez  că  la  şedinţa  de  astăzi  participă  de  drept,  Viceprimarul  municipiului
Hunedoara şi D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

 Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei
Municipiului Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 752/2022, iar proiectul ordinii de zi
este menționat în anexa la aceasta.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 31.05.2022, a fost semnat de către
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.”

Dna Mihaela Predică:

 „Procesul verbal se aprobă în unanimitate.
 Dau cuvântul domnului viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

”Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.”

Dna Mihaela Predică:

„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se
află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu
modificările şi  completările  ulterioare,  în problemele supuse dezbaterilor Consiliului  local,  că  au

obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la

încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un
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folos material  , astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia  să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul
personal  pe  care  îl  are  în  adoptarea  hotărârii  respective,  anunţ  care  se  consemnează  în  mod
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută  la alin. (2),  în urma anunţării  interesului personal la începutul
şedinţei,  consilierii  locali  nu mai  sunt luaţi  în calcul  pentru cvorumul necesar  adoptării  hotărârii
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea
dispoziţiilor  art.228  alin.(1)  din  Ordonanța  de  Urgență  a  Guvernului  nr.  57/2019  privind  Codul
Administrativ,  cu  modificările  și  completările  ulterioare,  sunt  lovite  de  nulitate  absolută  în
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre
aflate pe ordinea de zi?

Nu sunt anunțate situații de conflicte de interese/incompatibilități.

Pentru  ședința  de  astăzi  modalitatea  de  vot  este  următoarea:  consilierii  locali  vor
anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.” 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect
de hotărâre nr.  260/17.05.2022  privind aprobarea structurii organizatorice  – organigrama,  a statului
de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Unității de Asistenţă Medico – Socială
„Părintele Arsenie Boca” din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul inițiatorului, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

 „Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
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Hotărârea nr. 255/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect
de hotărâre nr. 276/30.05.2022  privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a statului
de  funcții  și  a  Regulamentului  de  organizare  și  funcționare  al  Clubului  Sportiv  Corvinul  1921
Hunedoara.

Se dă cuvântul inițiatorului, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

 „Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.  
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

D-nul consilier local Gherman Lucian:

„Pentru  ca  lucrurile  să  fie  clare  de  la  început  vă  spun că  noi  susținem sportul  în
Hunedoara.  Suntem bucuroși  când  vedem că  tineri  sportivi  au  performanțe,  suntem bucuroși  de
sucesele echipei de fotbal bineînțeles. De asemenea, susținem și investițiile în sport atâta timp cât
banii investiți ajută la creșterea performanțelor sportive, la creșterea numărului celor care practică
sportul, în special copiii și nu ajung să fie cheltuiți în alte feluri.

În organigrama pe care o propuneți ați triplat numărul de angajați iar cheltuielile cu
personalul, după calculele făcute de colegul Ionescu, se ridică la aproximativ 100.000 de euro pe an.
Nu văd necesitatea a doi directori care conform Regulamentului care îl avem și astăzi aici, propus
spre aprobare, sunt coordonați de Primar. Practic sunt trei directori aflați sub coordonarea Primarului.
Mă întreb de ce sunt patru angajați la Contabilitate. Ce tranzacții face Clubul de are nevoie de atâta
activitate financiar-contabilă? Aveți cumva de gând să listați la bursă sau ne scapă nouă ceva? Ce
nevoie este de trei angajați la Compartimentul Imagine? Imaginea unui club sportiv se îmbunătățește
dacă acesta are performanțe, de la sine. Nu dacă plătești un om să stea pe Facebook, unul pe tik-tok și
unul pe Instagram. Pentru că nu m-i se pare justificată această creștere nejustificată a numărului de
angajați și cheltuielile aferente, nu putem fi de acord cu acest proiect. Vă mulțumesc.”

D-nul consilier local Ionescu Claudiu:

„  În  data  de  9  iunie  conducerea  Clubului  Sportiv  Hunedoara  a  dat  un  comunicat
menționând că astăzi, 24.06.2022 va prezenta public o analiză extinsă, pe toate palierele. Aș dori să
știu  dacă  această  analiză  a  fost  făcută,  iar  în  caz  afirmativ,  aceasta  să  fie  pusă  la  dispoziția
consilierilor locali. Am văzut că dl. Cimpoca este prezent. Iar cu privire la proiectul privind mărirea
organigramei Clubului Sportiv. Nu am observat în raportul de specialitate sau în referatul de aprobare
a dlui. Primar sursa de finanțare a celor doispreceze posturi noi. Având în vedere că am votat bugetul
Clubului cu șase poziții în organigramă și acum vom avea optsprezece. De la ce capitol din bugetul
local vor fi tranferați banii pentru plata celor doisprezece poziții noi din organigrama? Mulțumesc.”

3



Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

„Numai un pic. Aș vrea să vă răspund eu, așa succint la ambele interpelări.”

D-nul consilier local Ionescu Claudiu:

„Este domnul Cimpoca prezent.”

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

„Domnule consilier, lăsați-l pe dl. Cimpoca, că vă răspund eu. Credeți că nu sunt în
stare să vă răspund?”

D-nul consilier local Ionescu Claudiu:

„El este președintele Clubului.”

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

„Eu vă răspund acuma pentru că eu sunt în locul domnului Primar, și domnul Primar
este inițiatorul proiectului.”

D-nul consilier local Ionescu Claudiu:

„Vă ascult domnule Viceprimar.”

Dnul Viceprimar Olar Cătălin:

„În ceea ce privește analiza vrea să vă spun că astăzi va avea loc o ședință a consiliului
de administrație, ulterioară acestei ședințe, se va face analiza și veți primi toate datele de care aveți
nevoie, pentru că se vor trage concluziile, se vor face dezbaterile, se va face analiza și veți primi. În
legătură cu faptul că organigrama s-a mărit, s-a mărit dintr-un singur considerent. Este posibil ca până
la data de 15 iulie să fim invitați să jucăm în Liga a II-a. Această organigramă, este organigrama
necesară unui club de Liga a II-a. După cum foarte bine ați remarcat, pozițiile din organigramă încă
nu sunt finanțate și nu sunt finanțate tocmai pe această idee. El vor fi finanțate în momentul în care
vom fi invitați în Liga a II-a, iar dacă  nu vom fi invitați să jucăm în Liga a II-a organigrama va
rămâne la modul din acest an, pe același palier. Comunicarea, ca să-i răspund și domnului consilier
Gherman, da, comunicarea este necesară și este necesară în condițiile în care vor juca în Liga a II-a,
cu atât mai mult. Dar v-am explicat, aceste posturi vor fi bugetate și vor fi mobilate în condițiile în
care vom fi invitați să jucăm în Liga a II-a. Numai că, având în vedere că la data de 15 iulie se va
decide dacă  n-i se va face invitația sau nu, trebuie să  avem această  organigramă  ca să  putem să
participăm în Liga a II-a. Oricum, această organigramă a stat pe transparență. A putut să o vadă toată
lumea, a putut să-și facă observațiile. Dar, încă o dată v-am spus, acesta este considerentul pentru
care organigrama s-a majorat, nu pentru a fi mobilată în acest moment ci pentru a fi mobilată dacă
este necesar, în cazul în care suntem invitați în Liga a II-a. Mulțumesc.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

 „Intervin și eu puțin. Precizăm că a intrat și doamna Costa, suntem 20. Totodată, mi-
aș permite să vin cu o ușoară completare la răspunsul dat de domnul Viceprimar. În sensul în care ați
afirmat că cei doi directori sunt coordonați de către domnul Primar și că ar fi trei directori, nu numai
directorii de la Clubul Sportiv, toți directorii conform prevederilor legale, directorii de la serviciile
publice subordonate Consiliului local sunt coordonați de către domnul Primar. Este o atribuție de a
dânsului. O altă completare cu care aș dori să vin, precizăm că terenul a fost acreditat pentru Liga a
II-a și totodată sunt niște cerințe de joc în Liga a II-a pe care le-a emis Federația în urma discuțiilor
cu ei și inclusiv Jandarmeria în urma discuțiilor cu ei a gradului de risc care implică o organizare mai
bună a noastră. Toate acestea se vor petrece în condițiile care le-a spus domnul Viceprimar dacă vom
accede în Liga a II-a. Dacă nu, nu vor fi bugetate aceste posturi. Cam atât.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr.  256/2022  se aprobă  cu 15 voturi  ”pentru”(Bolosin Florin,  Borca-
Lucan Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,
Palcău Ciprian-Ștefan, Popa Mircea-Marcel, Neamțiu Ioan, Predică Mihaela-Alina, Sevastru Bujor-
Virgil,  Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru) și  5  voturi

”abținere”(Costa  Diana-Claudia,  Gherman  Petre-Lucian,  Vasile  Marian,  Vâlceanu  Constantin,
Claudiu-Ștefan Ionescu).

La  punctul  3  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 292/17.06.2022 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local
nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal  „Dr.
Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare.

Se dă cuvântul inițiatorului, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Olar Cătălin:

 „Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.  
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 257/2022 se aprobă în unanimitate.

Dna. Mihaela Predică:

„Mulțumesc. Declar ședința închisă.”

             

             PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,  

              Mihaela Predică            Militon Dănuț  Laslău 

Întocmit,
Teodora Mălai
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